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Al bij binnenkomst viel mij op er een zeer rustige en relaxte sfeer op het Prisma heerst. Na 

het verlaten van de school was en ben ik nog steeds van mening dat ik, zowel bij de 

docenten als bij de leerlingen, een rust zag die ik op vso Mariendael nog maar zelden zie. 

Het tempo van werken ligt niet hoog, kan ook niet anders met lln die op leerroute 2,3,4 en 5 

werken, en daardoor heb ik geen werkdruk gesignaleerd. Niet bij lk als bij lln. De sfeer op 

school en die van in de klas was de sfeer van onze oude MG afdeling, zoals een van mijn 

collega’s opmerkte.  

Ik heb gezien dat lln, die op leerroute 2 niveau functioneren, een praktijkblok op niveau 5 

kunnen volgen. Als een leerling performaal goed is kan hij roostertechnisch aanschuiven bij 

een andere leerroute. Na gezamenlijk de dag te zijn begonnen ging elke leerling naar 

zijn/haar praktijkblok. Het rooster zit dus op zo’n manier in elkaar dat er volop 

mogelijkheden zijn om  bij een ander niveau aan te sluiten. Bij ons is dat een ideaal wat 

nooit goed van de grond is gekomen. De theorie volgen de lln binnen hun eigen groep, maar 

dan wel op eigen niveau. 

Lln van leerroute 4/5 kunnen KPC certificaten halen, de ivio certificaten waren echter niet 

bekend bij het Prisma. Terwijl er toch lln zijn die niveau 1 met gemak zouden kunne halen 

(NL en rekenen). Ik heb snel wat proefexamens opgezocht op internet en ze naar de 

desbetreffende docent verstuurd. Tijdens mijn informatie over de ivio examens werd er met 

de teamleider van de afdeling (leerroute 5) besloten weer snel contact met Mark Faay op te 

nemen om o.a. dit te bespreken, het eerste contact was nl al gelegd.Als ik het goed 

begrepen heb is het nog onduidelijk wie in de toekomst de Entree toets zal gaan afnemen. 

Na vandaag lijkt het me logischer dat het Prisma dat zal gaan doen en niet wij. 

Wat viel mij nog meer op: 

Dat de verantwoordelijkheid van de klassenassistenten groter is dan bij ons, 

- Dat er veel personeelsleden op 1 groep staan. Wij zijn van de symbiose lessen 

afgestapt, zij hebben het net ingevoerd. 

- De lln van het praktijkblok consumptief serveren 1x per maand een uitgebreide 

maaltijd aan gasten; ouders en personeel. Dat werkte erg motiverend! 

 

Conclusie: Zou ik niet in het bezit zijn van een tweede graad bevoegdheid, dan zou ik 

moeiteloos kunnen overstappen naar het Prisma. De sfeer beviel mij goed en de mate 

waarin de leerlingen gestimuleerd worden zo zelfstandig mogelijk werken vind ik een goed 

uitgangspunt. 
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